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Referat fra ordinær generalforsamling i andelsboligforeningen Haunehaven l,
mandag den 16. oktsber 2017 i Marinestuen, v/havnen ,4TflAVordingborg.

Med følgende dagsorden

L. Valg af dirigent.

2. Bestyrelsensberetning.

3. Forelæggelse af årsrapport, forslag til værdiansættelse og eventuel revisionsberetning samt godkendelse af

årsrapporten cg værdiansættelsen.

4. Forelæggelse af driftsbudgct til godkendelse og beslutning om eventuel ændring af boligafgifte n. Bestyrelsen

foreslår nedsættetse af ydetsen som det fremgår of medsendte budget for ZztZ-Z\tg.

.5. Forslag.

d. Vedllgehtlldatse jf. sidste å* gennemgang på generagorsaml{ng:

t bud§etåret 2017-2918 btiver der på 4 btskke matet vindskeder på 3 §ider, vinduer/altandøre p,å solsiden.

Afuaskning, rensning, grundolie ag Z ganEe rnaling kr. 234.280,00+ rnorr§.

t badgetåret 2a17"20'18 btiver fuger på atte 4 btokke efterset oE udskiftet om nødvendigt kr; 4 x 7.o00,aa

inkl. moms.

b. Bestyrelsen fareslår ændring til ttedtægternes § 12, 3 (forslaget vedlagt]

c. 8*styrtlsen foresl&r sletnlng of andet afsnit i vedtægternes § 25 forsrdgt et vedtagt)

d. Bestyrelsen forestår ændring til vedtægtemes § 29, stk. 3 (forslaget vedtogt)

e, Be§tyrcl§en foreslår,ændring tilvedtæsterfies § 34 stk. 3 (furstoget vedtagt)

6. Valg tit bessrelsen.

På valg er bestyrelsesmedlernmer Jens Larsen, Henriette Teresa Smidt-Hansen og Svend Hansen.

7. Valg af administrator

L Valg af revisor

L Eventuelt.

Hanne Askham bød velkommen til ordinær.e generalforsamling.

Ad l Valg af dirigent og referent

Line Farnov, LtA $endornspartner as blev valgt§om dirigent og referent.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. Dervar

repræsenteret 18 andelsboliger ud af foreningens 29, heraf 2 ved fuldmagt.

Ad 2 Sestyrelsens beretning.

tlanne Askham forelagde beiretningen som er v€dhæftet i kopi.

Herefter blev beretningen taget til efterretning.
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Ad 3 Forelæggelse af årcrapport, {orslag til uærdiansættelse og eventuel resfuionsheretnlng samt

godkendetse af årsrapporten og værdiansættelsen.

Dirigenten gennemgik årsrapporten for 2015-2017. Endvidere blev beregning af andelskronen

gennemgået.

l. Årsrapporten blev enstemmigt godkendt samt andelskrcnen vedtaget efter metode A -
t æ

I anskaffelsessummen. (kan aflæses iårsrapporten på side 19)

Ad 4 Forelæggelse af driftsbudget til godkendelse og beslutning om eventuel ændring af holigafgiften.

Budgettet for 201712018 blev gennemgået. Budgettet lagde op til en nedsættelse af den samlede

ydelse. dels på grund af den årlige besparelse som føtge af låneomlægning.

; Efter en del debat omkring nedsættelsen kon$a kornmende vedligehold, hlev budgettet sat til
I i--
I afstemning og enstemmigt vedtaget.

Ydelsen nedsættes me9 yi llnllgEl.,L391§.-
Semærk: ved fremlæggelse af budgettet fremkom dirigenten med et forkert tal (besparelse på den

årlige ydelse tilkreditforeningen) Der blev nævnt en besparelse på ca. 230.000,00. Den korrekte

besparelse er på ca. 480.000,00 pr år til BRFI(redit.

Ad 5 lndkomne forslag.

5.a. I dagsorden var der beskrevet maling af vindskeder på 3 sider, hvilket er en fejl. Der bliver rnalet på

alle 4 sider. Udførelsen af'arhejdet er allerede Bodt i gang"

5.h. Vedtægtsændringen blev enstemmigt vedtaget.

5.c. Sletning af § ?5, andet afsnit blev enstemmigt vedtaget.

3.d. Vedtægtsændringen hlev enstemmigt vedtaget.

5.e, Vedtægtsændringen blev enstemmigt vedtaget.

Ad 6 Valg til bes§relsen

Henriette Teresa Smidt-Hansen & Svend Hansen blev genvalgt for en Z-årig periode.

Jens Larsen ønskede ikke genvalg, og da der ikke var andre andelshavere der meldte sig, vil bessrelsen
fortsættE med 5 medlemrner.

Bestyrelsen ser herefter således ud:

Formand Hanne Askham på val§2018

Bestyrelsesrnedlem Annelise Andersen på valg 2§1å

Bestyrelsesmedlem Jens Christian Frimann på valg ?018

Bestyrelsesrnedlem Henriette Teresa §midt-Hansen på valg 20tg
Bes§relsesmedlem Svend Hansen på valg 20i9
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Eer blev ikke valgt suppleanter til be*§relsrn.

Ad 7 ValC af administrator
L§Å tJendornspårtner ås blev genvalgt.

åd 8Va§af r*uisor

Hevlsion Vadestedet blw genuulgt,

Ad § Escntuelt"

ttån§ Christian Rarrnussen udtrykie sin be§mring far foreningenr kloakker. Bestyrelsen bekræftade at

dette arbejde besternt ikke var sat i glemmebogen. Dette skal der tages hånd orn på sigt og inden for

3"5 åf som beskrevet af hloak mesteren,

Der: blev og*å ryurgt til hvem der frammrer skal tage sig af vedligehold efter Jens Larren. Dette er ikke på

plads e*dnu.

En andelshaverefterlyste ASF bladet, Hanne lovede at følge op.

Ber opfrrdres kraftigi til, at folk dar ryger ik*e smlder derer skud i §{rden/hauen.

furmanden afsiuttede hereft*r 6eneralforsamlingen og takkede for god ro og orden,

Dr*, æ{ t* *æ l+
Bestyrelsenl "*.,*

Hanne Askham {Johanne}
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Henriette Teresa Smidt-Hansen

Svend Hansen

Dirigent CIg referent
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Annelise Andersen
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Jens Christian Frirnann
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